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Zllisl,lk 01 12024

odrZan na 7. redovnoj sednici Skupstine opstine j 1.07.2024, u sali Skq)stine u l0:00 dasova pod

nredseda!aniem pred.eddvaiuaeg skrp,ii;. ;ps;;". iharira zariqi.;a. u prisuspu niegovih

Ii;;;:;;'i;;i"ih 
".tsanizd;'ia 

i s'u"hcnika'/d inrormisanie'

Uvodna rei - Predsedavaju6i Skupstine opstine' Xhavit Zariqi;

Pozdftvzasveprisutne,dircktore/e'mediieici\ilnodrLrslvouvazeniipostovaniposlanici
Skupsline opstine Uro'erac Pocinjemo 

"a'u 

' to"'""rn 'ednicom 
Skupsrini opsline Urosevac i

za ovaj sastanak, na osnotu 
'nut"tlu'u 

oolitte dobili' predlazem slede6i dnevni red:

Dnevni red:

l. Polvrda o u(eicu na sa-lankrl 5O:

2. Usraianie dnevnog reda:

i i.,^1^ni".uni.niia sa poslednje sednice So:

q. ir"",i.illiil,'"st": /a period januar - jun 2024' godine:

i. ,rr"*: ,"tLt:" '" 
finansijske izvestaje za 202l godinu Opstina Urosevac;

6. Izvestaj lokalne komisije za procenrr itete:

7. Predlog - Odluka o usvajanju vazedeg Statuta CCPM-a 
^-?O^19 

t"1" kao iNacrta' j"i*.,i,""* .,",,'""t-i*:: f ' ff :i;"":ffi;:'ff [ff ::ffi ;.ff :'#'"#Jl:
8. Predlog - Odluka o usvalanlu

Urosevac za Period 2024-2034;

9. Predlog - Odluka o dugoro'nom koriitenju dela kataslarske parcele 626-2 KZ Novi Babui;

l0.Predlog'Pleliminarnaoat,'rruok.atkoro.nomkoris6enjuobjekatapredskolskih
ustanova. vniea;

I l. Predlog - Odluka o proglasavanju opsteg interesa dela katastarske parcele;2435-l i 2435-

2 KZ Uroselac. privalno ututni's"o"uai tutene sa delom katasiarske parcele 180-10 Kz

Jerli Talinovac, \ lasni'1vo OpSline Uroievac:

12. Predlog odluke o proglaSenlrr oJop'ttg int"t"* na delu katastarske patcele 721'0 KZ

Nekodim povr5ine 1426 m 2 privatnog poseda;

t:. c.lotog - batulu 'a 
prei(pitivanie odlLrke br' 0l br' 52 od ]0 05 2024'

14. Predlog - Odluka o dopuni i izmeni OLlluke br' 0l ' broj ll od 30 04 2024'

15. Pitania i zahtevi 
' ,

€



16. Razno.

Dodatne tadke

1 Pre<1log izrnene Odluke o izradi Plana razvoja op\tine 2025-2033'

2. Predlog - Odluka o imenovanju'frga "Adem Demaqi"

3. Predlog - Odluka o prenostl imovine (Fabrika vode) u MuhadZer Talinovac' na regionalno

vodovodno preduze'e "Bifurkacion"'

4. Predlog - Za otvaranje ulice "Beqa" u ulici "Rexhep Bislimi"'

Predsedavaiudi So xhavit zariqi - Nakon sto ie pozdravio prisutne' pozeleo im je dobrodoslicu na

7. redovnu sednicu i potom preafozio ouJl dntuni '"J sto se ti'e powrde udes6a' nemam

informacija o bilo kakvom izostanklr'

ito se tice dnernog reda' u OPI -u 5mo se dogo\ orili da 
'e 

biti l ' dodatne ta'ke koie su istaknute

tttrt,',t,t,ttt,tl na grusanle dn"ni red je prosao sa svim grasovima za

A ondaje predsedavaju6i ponovo proditao celi poziv idnevni red i pitao da lineko ima nesto da

doda o ovim tadkama?

Sto se tide dnevnog reda, redje uzeo Flamur Istrefi' kojije pozdravio

ii. [*", opn-, *ronjena' zeleo sam to da istaknem'

sve prisutne i naglasio daje

Arb€r Bytyqi - Predlozio je novi predlog' a to je prenos imovine fabrike vode u Murhad2er

Talinovac.

Predsedarajuti SO Xhavil Zariqi OnJei:'takaodaiell'lackadne\nogredauOPF-uskinuta'kao

i 6. taika, tako da i./veitai rttUu au 
'e 

srt'n] po;ro ga komi'ija nije uredno Tavrsila i izneiemo ga

na drugim sednicama'

Ko ie za ovaj dnevni red, odnosno za ukianjanje koje je pomenuto i Staje dodato' a proslo je sa

,rl,i, *,"."t ,r" ^. "anosno 
u5\ aia 5e dne\ ni red'

Stosetidezapisnika,imallnokoprimedbuilinestododati'pitaojepredsedavaju6i'apostoihnije
iia- ,i"ri. tl 1. ," ,'asanie i proiao je sa svim glasovima 7a'

Predsedavaiudi So Xhavit Zariqi Proiitao ie 4' radku idao rei direktoru finansija' kojije pro6itao

'"'iJ.l"ii.i,l" ur;; dokunentrr roiije pred'ta\ ljcn 'lup<rrnr'

Prcds€davajuai SO Xhavit Zariqi - Proditao ie 5 ta'ku koia se odnosi na Revizorski izvjestaj i

otvorio raspravu.

Predsedavaju6i SO Xhavit Zariqi - Onje otvorio debatu o ovom pitanju ipreneo red:

a



Brahim Osmtnit - kojije, pozdravivSi sve prisutne' naglasio:

Hvala ptedsedava.ju6i:

Postovani odbomici Skupstine opitine;

Predstavnici medija;

Postovani gradani:

Danas imamo pred sobom dokument koji pokazuje

iokanlan lz\eslai revizora za 202J' godinu'

kritianu situaciju za budu6nost nase opstine'

ovai izveilai ie narzalost jasan dokaz loseg upra\ ljanja'

.u"i. """ i"zvrsne vlasti. ne da nismo znali ali ovo je
nczrrania i rasipanja javnih sredstava od

samo ioi tedan dokaz koji bi nas jos vi3€

trebao brinuti.

Izveitai otkriva niz prekriaja koji nisu izolirani' ve' su deo ve6eg i dubljeg problema slabe vlasti'

gladneia se obogati od novca naiih gradana'

Driavniuredzarevizijujenekolikogodinazare<]omizdavaomiSljenjesa.rezervom,dimenam;;;;;i;*.ry * *f :: :Xk;:::-;3::ffi :::1J"",::"ii:1J,,"ifi1-.[1'ff !:izvrsne vlasti da upravlja tlnansUama I p

;ffij::;ii;i,;;;; i'1i"".1' a^ 'r"*'st" 'aaet 
tti 

"r 
tato auroko uronjeni u svoie neznanje?

onostoierevizorotkriojealallntrntno'Zamislite.naiaopstinajeuslauugovorneobavezeuiznosu
na -Z .l:o.S fSt be7 do\oljno linarr'ij''<ih sled-Lata'

Ovo ie akciia koja pokazuje potpuni nedostatak planiranja i visok nivo finansijskog neznanja lli

il;ff ;il;ili' 't"l':i' "l ,"'"".,"'iiu [o,,poniu.nu 'u 
tojima zajednidki profitiraju od

novca poreskih obveznika'

Kako ova izvrSna vlast moZe ruvodili kada nisu u stanju da urade jednostavno finansijsko

olaniranie ine Tnaju du n"'o'"'t oot'otit'il'" ntso oo lrrluj' nouca? lli su naviklidazive itroie

na poklone biznismena u pri\atnon' 'Tivolu?

Dakle. revizor ie utvrdio da je Aliu vlada ugovorila usluge kroz otvorenu proceduru nabavke sa

nrivatnim ckonom.lrrlr opcrlr(rrma /J J'f"i'^"'" *llg'"d" fruTe javna opslinska preduze6a \e

lovor'mo o tilo rat'voj vrcdnu'li' \e' o I b milion3 e!rd

O\o ie iasan doka/ zloupolrehe ia\ n;h credslavd i direklnog lavorizovanja Privatnih operalera na

sreru naiih ia\nih predu""to' r 'n"to 
a''iii'i"'u'" i;"art-i^'u nredu/e'a vi,ih j::vise sla!l::

i rizikujete stotine porodica cla ostanu-fez prihoda' Ne znam kako mozete biti toliko nesvesnl

posledica ovih mdnji?

Nadarje, Revizor je.u*,9.0",:f1rj?l;":"jtr;[:[X:iiliX]XlLl]^i.',,1i"ii.j,1J,,'l#;

llllili;il"iJ flijlffi:";;Til",:.,l]il'i;;l;;;.;" o'ekivati da ovaj rukovodirac



upra\ lia opstinom kada ni5u u 'raniu da upravliaiu platnim spi'kom s\ojih zaposlenih? lli samo

,i, "l'i. 
,uir*, o, ,n ,apoiiia\ ate' p., " plutu 

"idiit,rto 
ne'io' Mozda ih 

'aL 
i dali iz dzepa

Zato ito vam nije stalo do javnog novca Zbog Vaseg namernog kasnjenja u.plaianju novdanih

obaveza izvrsitelju ste platili dodatne troilo"-u i'no'tu od 254 260€ lmate li vi granice? Da li

ikJu ru.tun"S du ." ,upitas da mozda ne preterujete?

Kako mozete opravdati pla'anje 250' hiliada eura za kalnjenje u plaianju?

Kako mozete biti tako stetni? Revizor ie pokazao da ste pokrenuli postupke nabavke bez

"'J-*""i"i'-t 
g.aae,ln'Lil'' projekata' ova at<ciia pokaztrie o/biljan nedostatak planiranja Sto

dovodi do po\eaania troskora i problema ' r-"uti'utiii projekta Kako mozete /apoteli projekte

bez iasnog plana? ovo.1" lu.un aoru, o,tltiniir^" , ,p."rr:-j, projektima- Ni nakon svih ovih

sodina niste nauaili ni o.nu'n" ptot"au'" 
'pravljanja' 

aliste usavrsilimetode lopovluka Vidi se

iulfl r"rir", a...",ita \iruTildsr\o \ds ne'ejoi dugo rliriri:

Ne znam kako vas to moze zaitili ni sada kada ste u ietiri sludaia promenili ugovor prekoradivii

o"rr"ij:"", *"".0, *ranicu od 10% U ugovoru ste poveiali na 460%'

Mozete li miuopite re6i da li ste svesni da oosloie zakoni Ili ste toliko nedodirljivi koliko mislite

li il.,"i , ; l'0. ,lot"t. , ;,no" o'i ;+r'r+:t l''rt rdenoje da 
'e 

op'rina koristila sredswa iz projekata

u druge svrhe od onih za kole su ptanrra-i' O'o j" *tlp-j" j-nif1 sredstava i krainje neznanje

tj" ."". ,"tlr* .i:" trebao re6ijer vas ionako dobro poznajemo'

Slede6e

Zakliuaili ste sporazLlme o saradnlr za realizaciju aktivnosti u oblasti 
.ekonomskog 

razvoja'

il-lili;' il;;re naball'i u'o- potu'u'1"' n"aottatak transparentnosti i favorizovanja

Drivrednih subiekata' Ni,j" n"ou'"no 
'u 'uJ 

tuJ u nabavcijer na licu mesta otvarate tendere' Dobro'

Ii ih ott arare. onaa ln ne ol\ d'ale Je"' ne uspe! ate!

Finansirali steNVO- a izbjegavali steja\ni oozi\ za nnansiranje NVO Cemu ovo favorizovanje?

ia:ru'il;, il; iru'ouit, *an;i.i Da li ih suprotsravljate jedne prema drugima sa novcem

gradana ili Staje?

Sva ova krienja su.jasan dokaz potpunoe n'uspeha izvr!ne vlasti Opstine Urosevac da pravilno

uDrd\lta s\ojim finan'iiam'r' "'u""n"ol 
t""i '"i"tt'i 

rcrizoraje poziv TuTilastva na hitno

ililrl"l", "iit"'",'""'i' 
r " i'"t" ' 'n"' 

l'it"i" o" p"k 
"'1" 

i preduzeri mere da spre'i njiho\o

Donavlianie u buducno'u.,"t "" 
t"^"" 'li'oti*i" 

ti"it; ; t"'1"' b'tt"' niste se opametili' ali sud

vas mora opometili osudujuLorn presudom'

vreme je da se za ove p,rekriaie-:iltJ.;::"l,,1i""::'il,.],:'fiil'":'il::"1:l;["rJl.ffi:

:',:H:Tl.":"'i:l;f.i:'[:ll"ili:: '"u'ir'"oi.', 
i""^kvi stevi Pohrepni inesresni

povjerenja koje ste dobili.

Sramotal



Predsedavaiu.isoxhaYitZariqi.PrepustioledFlamurulstrefijukojije,pozdravivsiprisutne,
naglasio:

Izvestai gcneralnog revizora zd lln'rn\iiske iz\esLaie Op'iine Uro(evac za 202l godinu' je

izvestai sanai/abrinjatuj,t'rnnu'u''rnu *lii f'o iprelloanin goaina naglasava mnoge propuste

r^t: "" L,Lreriq'lr lokalnu \la't tr ot""rii"i e"aili p'omasija za koji smo i mi kao subiekr

I""j;j}u[:"J; 
';l'"]''"11","" 

oo'i'al" a' srno bili u pravu u' 
'vojim 

kririkama'

Treba napomenuti da i ove godine imamo misljenje sa rezenr'om! :: i:.:":li* 
nepravilnog

;ffi"ii;i:'il;il "u"l! "" 
i"s" "o'*r:"'iii*p**bu 

javnos novca od strane lokalne

samouptave.

Nalazi ovoq izvestaja. koJl su osl'lov za milljenje sa rezeruom' ukazuju na: netadan prikaz

nJr.ir.nit,"oUut.ru, iznu'u ud 80' ri'jada eura'

,r'""'"a"" otil- p"''d7'vanja u i/llo'u od l'7' hiliada eura'

;; l:;:; ;;i; ;;t."cijalnih obaveza u iznosu od 2 miliona i o00 hiljada eura'

netaaan Drikaz imovine zbog potttnl"'ui;!* ' i'n-t* :9.1n?: 
hiljade eura kao i poclesna

iiijtini..il..*t"4", [a'epniii ' izno'u oJ 787' hitiada i46'r' eura'

Jedno od grarnih piranjlrli( e Rc,or /.oLr,::J#:[T :f;:'.ilf #,::,,;"'ff:ill'i,x.H:
islicali nalu zabrinutost. Jc\te prlanjc ',-u ,,^u^- )n)l podine. zbog kasnlenja u izvrsavanju
.rodar ni m rroikovima izr rscnja' Dakle tak t toxk,T,llilii)"i!';.'r.eil;:-

i,lilili|l',lXilili;xllll['J.1;::l]:."''J:,;;l'l1o"ii 'io 
ooo l'* 

'amo 
dodatni troskovi koji

'u nrrtuii u parnial.,m i7\rinum foslufl 'r

Oro niie iedini. u ror'u:OZ; goainet"7oi'iel'ro"i/"rinepo>iu'pkeizvrsiovrednosl 
od2 miliona

768. hiljada, od dega su tu,nu'" t ootlk"ou'i i)u-ti"'i"?if r,,ir:"a" 835 evra (ovo za kolektivni

usovor) 
es olanir'rnia preko i/\rsilelja' opslina urose\acje dobila

:ll;"".fll "*l:*l ldJl; iili lii; :i."q;", 1";" "'"'' iiz't*ni postupci iznosiri 870

hiliada evra.
l]meduvremenu,akonap]alimoproteklegodine,ispada-daje-za].god.menasaopitinadobila

ili]:"i;';il;;:i;" "h'ii'^i'':r1'' 
u 'ui''o 'u 

t'u,,'u'" ii'lvr\ne posrupke opstina uroBevac ie

B:if "i,"di l:,l"ii;]i,1, -o.our-', roia je na'nerno opro>tila 2 miliona evra poreskim

obve/n;cinra I rose\ia. no\ac l"l ,n "i i" "i'ir" n'avrlnog planiranja' bilo mnogo bolje da su

il",*ii"ii', ,*".ti",:"'^i"r;" gla""i'"' tzg'utleno z' miliona za koje niko ne odgovara'

lsto lako. \azno pilanje je : pilanle Al loje ulazuje na neldcan prikaz,neizmirenih obave/a u

codisni:m finans'jslinr izretroi ma' '.l"i") i' t'"' i"arn"tu-pokaTuje da opstina niie prijavila

-n"irnir"ne 
obu,,ere, ir"o' , oa so.',,li"i'u L"o' "'*')tll"i" ir -poslenog u obrazoraniu koji

nisu evidentirani na platnom spisku 
^^,rina imimd i f TaDosienih van platnog spiska, a tokom

Treba napomenuii ql 
' 
,":T-,9]ljL..li..rllli}l*i;J,ffi:i'.'i"^"ii"" )"i.ft. . r,ar",,.

2023. godine taj broj je p"'::* 
' 1"":i:";";'*'rir!," i"J" ,].'^"*"zovala J l. nasravnika koji su

sto znaei da !e opilina slupilr u oba!

primljeni kro/ redovn" p'ott'i "" 'upoi'o't-*i 
uhoii titt'iiti u\rsteni na plalnu lislu' pasloga



nisu orin'ali plale. s\e iu ul;ac na bLrd'/el upitine' ier Lc 'e ori zdposleni obraliti.izvrsiteliima da

::iiJ":;iJ;:'',. ,;nd' t" u ri ooaarnln'r'o'Lo\a 7a kJmate i irvrsne postlrpke'

ros jedno va,no p;tanj: i" t'*':: o-.2:i-",;;:?':ii::i;li:ilslJfl:l:"":r:T;J";,l*"lj"'t
sredstava. kao i potpisivanje ugovora za f
i;ii;X.il;l;; :,,;:;:i:,"t:r::l::l:iyr:,1#l*Xi,lfiiil"1",l",1l,li'TiiXil
suprorno /l\onJ o Drro/(r\h'L'L '"''",:::'l;;,;"i t;"'.ka u lalinovcu. Kosare' remu' Pleiine'

ff;'il: 'il'Yi.'ii,li:::i'::;'.ii;ij"U:lli .,ii" ),lo:;':025 sodinu iTdvojenosamo 250

hiljada evra. Dakle. uprLos nedosratu' o'a)"i' 
"ptti"^,1" 

uila r'r obarize bez budzetskog pokri'a

i1"'?';i'l':i",:i:i;,.ukciiu novih puteva u selima rern-LLrbovc' Nerodime' Rakaj' Manastirc'

Bibai, Cdtnle. PIel(.'. Rlho!'ca u'='"' f"'nogtd\" gJe ie opslina porphala^okvime ugorore

Dro\eni<ne\rednostiod'nilr'rcira 'ro*ie;o/a'kon'LooLrd;er'i<imi/dvajanjimaza202l 
godinu

irir"il^.'tro. nrri,aa eura za i' ;oai'i"'out'tt 7a o\'j projekal opitina je uila u ugovome

olarez" b., poLr-,ia buo7eld oo 4i0 hili'da cura'

Takode, op.lina ic polpisald ult'vore '"'p'o:"iui 
l's"a'j" tunsli'ke infrastrukture u selu Jezerc'

,1..','," ,' .'"a,io.ii .o 'nr nirua'"'ii *i:ltlllrA# i:?r!:"'-"#il''J"li:1
izdvojena 'redstta premc /akonu " I'y::il,:l;;:,:,, L;';,,; ;;'.;;,:adu eura. urazar'
opsrina ie )Llopila trsoYgrne, obd\:ze, ?:;J';;';;,,;;;; .;J,,;,". auromarski uride na poveaanje
u oba\eze u rakvom oblilu bez obej.t';; 

l'll;";;;;;" piedlravrja krsenje Zakona o'budzettr i

::',"Ti':ll,i'"i:;x'i:11:::"ilJ:liii,:i';;;;;;;,it;;p';;"zakonuobudZe'l, 
odtukama

ove q(upirine i sopsrrenirt' fr'*'''* '':r'"f,i" 

''"" 
**O"ii::'lll;'I'"ji kontinuirano daie re

irojel're'i'rim operaLerirna [''i'u 'aJ'r 
n'pravilr m''nopol tt nasoJ ups"'rr'

Pilanie B7 imd \e/e,a nedostatkom rnrSnihprolekata Tokom2021 godine,opslina Uroievac ie

;ffi::'; ;#.*. ";u, 
r" i p' pi*'" ugo' o"')i 

:l:,:::X;f*";t'n:Ifl'#i':itXt"i"
[:l]i:xl':[:!f ;iil'i:i,-:[i'3ll;,"JIi'.i",;", ,''"0"i' 

''rosa 
za skradisrenje ;iirica u

\redno5liod gqq. hiljada eurd. , -:... -^ r^:., i-^ler
iiiiii-.1r,"".t ,."l"kti bez izvrinih projekata' koji onda Lrti'u.na losu-implementacuu ugovora

ffi:i;;' l;;;il;];i ;il*::l:":' 
" "^ iill x.ii:i;;:: :i;"rTl#;ff JJ"ffi [i{i',}i::

pokrcranja po'iJpkd ndDdrKc 
Y :i'(u:,,;;'.; *.r,.hndno. , oh,,irom na ro da imamo sluTbenika

kancelariii z,r nabavke n''u 'lt "rtna '
)"i"i"".ia i.. *"'j" veliki broi surmnja se da su ienderi unapred dogovorenr'

ono ito govorim o kancelariji za nabavke potkrepljuje sluia'j ,A4.m' koji pokazuje daje doBlo do

izbegavanja procedura nuuourt" ' "rueii 
liot"J'#-* N*ruailltIn organizacijom Regionalna

ra^oina agcn.iia-lslo[ ,--..]r-ren,lba\kc.porpi.dla.poraTumosaradniisao\omNvo

T:Xl*',";iJ:l:", ?i:f i li";;i:;;' ,'li:'"'u ',i.o' )u' p'l'r'te od inreresa za opstinu

Vrednosr oror: ugororu uira;":o rt 
' 
q all I ]oir ' """ " '" "' "l 

t .g"^r 
nije-imenovan rukovod ilac

usovora kako ie propisano tuz""trn 
-'uto'o- 

ovakav otlik ugovaranja steti konkurenciji'

tmnsoarenino'ti pro(esa i tahode p"t"Tt* 'l' I "J 'i"anrij'kog-gLrbirka 
op3tine o!ai oblik

nekon(urertnir 'po,zurro obii ro 'e d)it i*li,r,," * ' 
i"'t' l;ii '; i; rada direkrno na usluzi'



Pored broia A4, postoji i broi A5 u ko.lem se navodi da finansiranje nevladinih organizaciia nije u

skladu sa propisom Ministarsrva finansija'

Dakle. rea ie o Memorundu*u o tu'u''"']"u unj u sa Ner ladinom organiza.lrjom?laY lntemational'

;;il:;;,,1;;il1;,;;'i"if ."r", """* "a;;ll*l::lUlU*:1:Ti?:i'"[J:i:',i'J';
iiil",1il,'i"1";.iY':;fiiT:ili:ii':'l::Ji,"i" p'riii, aa i'p,iaue ler poziv uoiite nije bio

raspisan.

sru.aj B r r . koji pokaz,ie ka(njenia u iz\ rsen:,J_-:":.,li.i:i:ffj: 
;liif,lt purnika na aurobuskim

Treba sDomenuti dva sluaaja Prvl se odn

sLaialisi'ma u r riiednosri oa ,: h ltl 
'oe '":o;le""t 

i"i" L" por pisanu tr ^ii" zozz godine' a rok

za zavrsetak svih raclo'u uio.lt t: ' m;t'"tiiiL'l1tti" J""t" t"tpr""" projekat zavrsi u roku od l2'

meseci, zavrseno je sarno ;8yo ruao.,a, a-)a ;;;;j;"i" ; izvrsenju ,.rgovora opstina nije primenila

fiT 3,',",1, 3::il::i1"J1,[,"oni, 'ron"" hale u selu Balic r rednu 270 hil'iada i l85 evra' koja

ie oiiela 'a 
radorima u "p'"tt'u 

zt'ru' noiint n 
'ol 

,,u "ttsttut 
svih radova bioje2 godine'

,ri .l^ i,,n, 202i. ios u\iiek ni5u t!r""i'o.lilt pt"itlar trojije trebalo da bude zavBen za dve

;:d:;l::;:i;:.. i,ii"l,,,re" ' i"r" roz r' odnosno ni po're 5 godina

Najzabrinja\ajuia sit!,^,i" j: l:1:::'il:i,:i:'i:,i :',"'i;:*ilj'.:" j'#lii"a:Jlifl,1#i
:::flii:tti:ffii":;l-,",iillTil;.Jr,'',;;,il;i.:;"';6 niihieimpremen'1irano'

i"i ,t. 
"ii". 

OrLi.. 
"'je 

reatizorano ni l0oo preporLrl'a'

Rea ie o ponovlienoj sitLraciji o nalazima koji uLazuiu na finansijske nepra'r'ilnosli koie ilete

hud2elu i iavnom interesu DoL * o"'g".t*i".-"to barikadu op3tinske vlasti' koia se opire

Iiri-*a*1u p,"po,uf.a i odbija da popravi situaciju'

TrebanapomenuiidaSunalazirevizoLasamomalideozloupotrebakojesepraveunasoiopstini.

O3te6enie budzeta zbog loseg planiranja' namernih propusta u kancelariji za nabavke' prekoradenja

zakonskog limita dozvoljenog ' trgil;;'- pi;"j; projekala.. iz Lud2eta drugih projekata'

izbega\anja proceddra naba\ke. ":llin|.::il**:l;'"1iil'1,.'TT;:;#':':;:,.''JT:i
knnlinsenl' oha\c/e' ncau((va'rLa ',," 

",.,;*rt 
,,"t' da budu dovoljan osno\ da tuzilastvo

dovoliiih sredstara. kao i nesproroile

ookrene isrrage na naain da p*,",".,"i;il;;;;;;; jar nog novca koji srere budzetu opstine sa

.ilioni.a .rio da 
"e 

poiar i pred prar dom'

Predsedavajuai SO Xhevit Zariqi - Dao je rei Verona lsaku' koja je nakon pozdrava prisutnima

naglasila:

Hvala predsedavaju6i, pozdrav svima!

Navikli smo da dulemo gradona'elnika opstine kako punih usta pri'a o odgovomosti i

ir"".ni""i"""'' ;'*"oult"a" "ti'otttti 
i""staj' pokazuje nam da vasa vlast samo odgovorna
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niie a ni lrdnsprrenl,ra. pa /a \ditr inlbrmac;ju i /a gradane' n'rpravili ste prezentaciiu koja nije

, L"a ). rt.1""" *.ro j' rniliona eula a 'amo li /nate razlo3 /a netatne navode'

Predsednide,naSnarodkaze,protegninogedokletidopirejorgan,atisiotisaoiuiaouobaveze
,"'r"". "i;.,io 

j** 
"ura 

be, pa.a i bezirnanja kako aes re pare osigurati..sedam se da ste u

svakom izveitaju optuzil,uti p,"tt oanu ,i*i aa r as je osrar,ila u dugovima i ovom akcijom radite

joS gore.

Vise puta .mo po.Ia\ ljali lao pitanle sudbinu preduTe'a 'Cislo6a' umosnjih radnika a vi ste

umesro da pokusare da nua"," ,","n,,". o,i-iii aJ rgo*rur" drrg. priuarne firme-za posao koji je

,"i-r,.i*'lri" , ar'j" po5luiere 'd 
'l' firme prer\orili sre grad u deponUu smeca

I rokom prosre sodin€ , ',"*'1.:"::::":"fl:1":;:i#11":h'Jkiil"dffii"llxiil",i,da ste vi bili malo odgovornUl, ovaj nov

uzasnom stanju-

Vi sle Dokreouli proceduru naba\ ke a da nisle oelalino na\ eli sla zelite uradili' tako da mi ne

;il;i;;;;l";; ,recl'i'a'o t'afcr";i' u lojr' idemo a 
' 

i pokrccere proceduru naba\ke a

du n" rnut" gd" 
"" 

,u'$iti, dakie mko ste banalni'

547.842 euraje vrednost koju ste vi u o\oi skupstini glasali za nesto drugo i potrosili na nesto

druso. a da nisle sproveli nikakvu procJru o'"tu'pJd"l" ili p'"nurnene' dakte ovo pokazllje

;!:ffi;;;;:;;,rl"i',r" ,n"'n' o"liJ''a1" n'u 
"*r'1i 

a"oo'ine i da mozes da radis sta god

ho6es, alijako gresis'

Sklopili ste ugovor od 30 768 eura bez procedure nabavke'

FinansiralisteNVOzaS526.eurabezja\nogpoziva.zafinansiranF',naslavljateovaitrend'vasa
direktorka neie stali. aak i 'ada 

jc potela da fa\orrzule s\og ocv(ra '

lmas I-1. preporuka od strane re\'izora za koje ne brines da ih popravis' stalno imate iste nalaze

kao \lada iuvek idalje ih pr;menluJere'

Gradonadelniae vidimo da si se predao- vidimo da te nije briga za gradjane' vidi se da ti niie

stalo do gradjana, vidirno au pot"u'u' tto-ui=" au i'nuait oJo"" 
'tasti' 

vidimo da si ti vidio da

ri ie o\o /adnii vo/. ali dobro ie da nap"'i t*u tuo ponotni predsednik' ali ne izra2a!aiuti se

]"1i,t", *"i, i-*'' 
' 
ralu'ner \amo rr' Ja odes kao iadnik

Hvala

Predcedr\aiu(i So xharil Zariqi - PrepLrctio ie re' poslanrku Besimu Haziriju koiije' pozdravirSi

orisurne.nagtasiodasdq,ioro5\er"-ii"i;;r;;r;;;:imesamnajviseimpresioniranjepitanje
u.l i ,; ga. u a: imamo no'ru t" u'lo'o]n 'oi i"io-r'i rnirionu "ita 

ovde opstina nije uzela u



obzir da opstina ima dva opStinska preduze'a Lola mogu da obavljaju radove-kojeje ugovorila sa

:::;;;: i;;;;.rl; one;aterom i' rn ne uriee "orno 
ni finan"ijskl aspekt opStine ved ih je dobila

:tJ"',iH,:i#ffi:;:i;;;;;' '" 
j;J s;\orimo o r r nirion euia vise da jeisti posao radilo

'": ::''::i;, "";; i'^.,1i. -oo, izneii su-mniu u zlo,potrebu Lao da su dale komunalnim

'"'J::,i::;:'i;; ir ." lrr .' ri',rii,-i.." u,p"it" o'0" imaiu resta i za tuzilastvo i za privredni

H:Jf':::."": i"''" i"''.r""" ^,'"a""te obaveza pa Lroz unapredenje zaposlenih ovi

::;::,:",:i:",:;',;;,0'1, "" "r,.i''i 
*i"l 

"Jn6'no 
od'u sr r a 

'a 
razlosom i odsustva i mnosi drusi

faktori. a ova kainienja u plaeanlu pou"cauulu rroSkor e izr rSenja' gdje se zna daje u ove 3 godine

."." i"S]. i. plr"'Janja broja izvrsitela, pa je naSa opitina,odabrala sudske izvrsitelie kao

.r"i.,r" pf"a;i, *": posao ji postao trend u nasem gradu' hvala

Predsedavaju6i So Xhavir Zariqi - Preneo je re' Yllka Nezirit kojaje pozdravivsi sve prisutne'

naglasila da:

DobilismoizveitajodNacionalnelevizorskekancelarijezarevizijttopstineUrosevac.

Od 2020 godine. svake godine revizorsko misljenle Opstine Urosevacje negativno miSlienje'

Netaino prikazivanje neizmirenih obaveTa u GFP u iznosu od 80'060€'

B I Netaana prezentacija raiuna potraZivanja u GFP u iznosu od J27'975€'

82 Netadna prezentacija porencijalnih obaveza u GFP u iznosu od 2'600'648€

83 Netaana prezentacija irnovine Lt CFP' zbog potceniivanja za 192J38€' Sto dovodi do toga da

i."ano.t tupitut* i *- kapilalne imovine nije ispravno prikazana u GFP'

84 Pogresna kiasifikacrja troikova u ekonomskoj kategoriji u iznoso od'187 
'464€'

Opstinaje sklopila ugovorne obaveze u iznosu od 2'326'548€ bez dovoUno finansijskih sredstava'

A3 Opstina ie ugovorila usluge putern otvorenog postupka nabavke sa privatnim ekonomskim

op"rui".o, iu u'tug" ioj( pru2aju ja\ na opslinsLa preduzeia'

Kao rezultat ovog loieg upra\ ljanja 'Lanjejatnih predu/e'aje u losem finansijskom sEnju iona

s. suoduualu sa *e 'redim problemima zbots nedostatka podr<ke opshne urosevac-

85 Opstina tokom 202i. godine nije prijavila na platni spisak 3l radnika koji su imali redovne

ugovore o radu.

86 Kao rezultat kasnjenja u plaianju finansijskih obaveza' opstina je b.ila prinudena da plati

dodatne troskove u iznosu od 254.260€ na ime spornog/izvrlnog postupka ili kamate za zakasnjelo

pla6anje.

B7 Opitinaje pokenula procedure nabavke bez detaljnog (izvrsnog) projekta izgradnje'

B8 U ietiri (4) sludaja, opStinaje izvrsila izmene ugovora koje prelMe dozvoljeni zakonski limit

od l0%.
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89 U 10 testiranih isplata u iznosu od 547.8'12€' identifikovali smo da je opitina koristila sredstva

iz projekata za drugenamene od onih za koie su planirana bez primene procedura ikiteriiumaza

prenos i preraspodelL, budZetskih izdvajanja iz glavnog projekta u drugi projekat'

A.4 Opstina je zakljuiila spomzum o saradnji za realizaciju aktivnosti u oblasti ekonomskog

razvoja u iznosu od 30.768€. izbegavajuii procedure nabavke'

A5 Opitinale finansiraia NVO u iznosu od 8.526€. izbegavaiuiijavni poziv za finansiranje NVO'

Pored loseg upravljanja i pogresne klasifikacije i krsenja zakona, kvalifikovano miSljenje

iskljuduje opstinu Urosevac od primanja donacija od medunarodnih organizacija iod granta za

uiinat. gde su gradani L,rosevca uskra6eni i nemaju koristi od inlrastruktumih projekata' projekata

koji bi unapredili uslove i kvaliret;i!ota

Predsedavajuai So Xhavit Zariqi - Pitao je da li ima ko da doda u vezi sa ovom tadkom i nakon sto

je obavestio parlamenlarce da je taika 6. skinuta sa dnevnog reda u OPF-u i nastavila sa tadkom
"7, 

odnosno usvajanje Statuta GCPM-a idaoje rea direktoru KemajlEmini, kojije radio na T tadki

kao Lr predlogu i pozvao prisutne da ga podrze. zatim je red preuzeo Adnan Selmani kojije nakon

pord.uuu p.iiutni.u nagiasio da daietc dobru priliku GCPM-u i nama kao PSO grupa je za ovaj

.tutut i nui.on Sto smo bili zainteresovani za usvajanje on je stavljen na glasanje i usvojen sa 32.

glasa za i 4. protiv.

Predsedavajuti So xhavit zariqi - Proiitao je 8. ta'ku i naglasio da smo je prosli u javnoj raspravi

i nakon prettzimanja reai direktor Balton Dergurije najavio da smo izvriili sve-dopune koje je

traiilo ministarstvo i sve izmene koje imaie u prcdlogu i kao takav traZi da se odobri'

Predsedavaiu6i SO xhavit Zariqi - Proditao je 9' tadku i nakon sto je bilo zainteresovanih na

raspravu, onaje stavljena na glasanie i usvojena sa 29 glasova za' 0 protiv i 2 suzdriana'

Predsedevaju6i SO xhavit Zariqi - Proiitao je 10' tadku i prepustio red direktoru Afrim Llabjani'

kojije nakon pozdrava prisutnima naglasio da smo o ovoj temi razgovarali nekoliko puta i daje

poirebno reSenle jer ista ponekad nisu lunkcionalna u smislu rada doslovno' sa ugovornog

ip"rate.a kao sio.je TaRITAS zbog Llgovora ili drugih problema i smatrali smo da bi dobro re5enie

bilo da se objekli daju na koriStenje kakoje to u predlogu'

Brahim Osmani - Poito je pozdmvio prisutrle- naglasio je da posto ovaj predlog nije trebalo ni da

dolazi na skupslinu, to se vidi po ilanovima pozicije koji izlaze iz sale i napustaju salu' ve6 samo

zelim pitati direktora kom prijateljLr Zelite da date, vi ste predvideli da sa KARITASom

zaposljavate u selu Grebno, govorili ste da ministarstvo en dozvoljava da zaposljavate' zato je

ostavlj"eno obdanisre Lr selu Greme. sada predlog da se sa KARITAS-om zaposljavaju u selu

Crebno, dakle ialite se sa najvc6im selom u opitini Dakle, opstina Urosevacjejedna od najve6ih

opstina bezjavnog obdanista. tako da je ovonl odlLrkom radi Sta hoiep' stavi cenu koju ho6eS' ovo

je sarnojedna sala. nije trebalo uopste doneti ovu odluku'

Amir Rexhepi - Nakon sto je pozdravio pr;sutne' naglasio je da zna kojije interes opstine koja je

dula or" u.rii", pa ie cena o'de biti l00evra,el tako direklore, ati ko nam garantuje daje ovaj

korisnik na.jlunkcionahlije.jer postoje mesta gde ncma interesa, tj nekiobjeki su poruseni' npr' u
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Lloshkobareu ovaj objekat se koristi za posete saudes6a stanovnika' tako da imamo problem Sto

;tj;;r;;;;lt;"",;pr. zasro to uraditi kroz subvenciju npr' u Pristini ovaj nadin se pokazao

neuspesan.

Jehona Mustafa - Nakon Sto je pozdravila prisLrtne naglasila je da-je konketno Zelela da pita

ai."ti"." a" f; p"u"li tonkreu; plan. da L 
'e 

biti koncesija za decu iti za rodirelje koji imaju 2 i

,ii" a."" r ut" ie biti plaieni radnici KARITAS-a, mi smo u principu, kao poslanidka grupa,

protiv ove lorme.

Valon Aliu - Nakon pozdrava prisutnima, naglasio je da kao kriterijum treba da bude rok za

funkcionalizaciju a nejednom dati pa onda postavliati kriterlume' hvala'

Arian Imeri - Nakon sto je pozdravio prisuine po\odom orog predloga ve^rujem da se svi

.f-..o au ot^ oUauniSta nemaiu turnfcl u, tl napravili smo obdaniita' ali oni ne funkcionisu' nije

a" e-"*" .""i bez javnih vrii6a, glarni problem je nedostalak kadrova' imamo reienje sa

i.An,ioS-*r, ai.j" nnansijski neisplati''o' p'edsta'ljamo ga ovorn odlukom javnom licitaciiom

i ,"rr:"," a" ti't*L fo se iolari od danas mogao biti zainteresiran' Sto se tide uslova aukciie' svi

mJemo irneti iaqe iti bilo ita da ovajnadin ito-bolje funkcionira' Imam neke.predloge jer se ovaj

**;;;;;;;; ;vriiti pre septembra ili ugovor moze biti ranije' sa roditeljem ili ko god se

proglasi pobednikom, ne mogu se menjati uslovi potpisani od strane roditelja' takoder predlazem

!u i ovi'oblekti mogu koristiti samo za ovu aktivnost sto se tice garancije za radnike KARITAS-

a i ia bih zamolio ovu gamnciju Ja 1o vidim kao tesenie' nekima ne smetaju tenderi preko 80'

;;,inni.;;;;; ,"; ;.;10,1,u u't'',u ; potto.le ovo aukciia zovite i vi vase priiatelje posto je

aukcija. u oroj komi.iji ce birr iclan iz opozicije'

Shqip€ Jashari - Na osnovu ovog pravilnika tj oni koji su napravljeni za javnost sada postaju

-.iv,rni i,vni i tako dalie. pitala bih ko;i 6e biti kriterijumi i koliki 6e biti broj dece u odeljenjima

ll;il;; .;i;";i i;.;i,* 8. tatka kaze da 6e biti mandat od 15 godina' sta 6e se sa ovim

varDitacima racliti po.le loga po:lo rrna rr.nir.ria npr. *oji imaiu l2'godinasta?a'astacebiti sa

;i';;.;;,' ;;;",:r'riu ,i po'lr iri 
'e 

na'Lavlia n'iho\ rad ili se daje na koris'enje kako

Mimoza Sojeva - Nakon ito je pozdravila prisutne' naglasila je da je' iskeno' Steta kada deo

"lrp,,*.'il o\Jje i kada jc o'o pitanic veuma \a/no ne[e zene ne m-ogu ni.da se zaposle jer

n.*ui,*a.O"or"'.ae.i, Ik' da brint o rrjirnd jer o\ o ie rl(ta kako su li objekli osrali'

I,mniie Molina - Nakon pozdrala prisutnima. nas zahtev je bila izgradnja vrtiia od strane

:Ji:"'i ;;;;;; 
'" ""^il*l"" 

ispunila' ali one nisu u funkciji' svi znamo da nije dozvoljeno

)1r",,j""",i.j" i"*r'nlua"il" i t'rt" su ovi ostali van radne snage iiednu od altemativa nam ie

a"'"r. o""ri'f" i/vrsra \la'r i mi'lirr da ie to dobra lllernrri\a ovdje nije dobro da se bavimo s

pr"i*lri".", i". o" nekima se ovclje laze da jc to predr i'Jeno da se daje.nekom priiatelju i

nemamo moralno pravo dok se proces ne zawii' a onda ako ima zamerki da ih izrazimo'

podrzavam ova.j predlog i Zelim da prode sto bolje'

Predsedavajuii So xhavit Zariqi - Pitaoje da li ima joi ko da doda nesto i posto niie bilo kvoruma

ova tatkaje odlozena za narednu sedrricu'



Predsedavaju6i SO xhavit Zariqi - Proiitaoje I l' tadku i otvorio debatu o ovoj tadki' Arbdr Bytyqi

i" ,r"" ."t'ta" l. ""glasio 
da je privatniku uzeto da ga saduvamo kao trg' trg slobode govora i

iosuo,j" oru] ,uit", iu razmenu kakoje to i predstavljeno u predlogu odluke'

Brahim Osmani - Nakon pozdrava prisutnima naglasio.ie da pre svega ovo nije interes opstine'

ffi au prro ,t,tuti.o. ak; je izgraden trg, kako se gradi na privatnom posedu',da se razumemo'

tu't o .ufururi trg nu privatnom irnanju, nala grupa ie bili protiv ove odluke' dobro je razmisliti i

kadaje ovo Privatno !lasniilvo.

Amir Rexhepi - Nakon Sto je pozdravio prisutne, naglasio je da onaj koji treba,da bude ovde ie

Jirektor imovine sa monitorom i da nam kazr sn 
'e 

se la'no desiti' dobro je da odlozimo ovu

tadku i sagledamo kako treba.

Flamur Istrefi - Nakon pozdrava prisutnima naglasio je da smo i mi protiv toga i predlazem da se

toodloZipoStoje prijedlog od dotiane osobe, obidno ti predlozi dolaze od komisijeau ovom sludaju

," ir"ii"i p.itr,""g lical ove informacije su nedovoline i tLl razmena dolazi.samo za nekoliko

merara. dok 5e razmena odr ija sa od a'i i ne /na se taano gde se razmjena odvua'

Arian Imeri - Naglasio je da je potrebno nekoliko dana da se sazna o kojim nekretninama se radi'

.,na,o ," nu seop;dalu zna laian broj' ali znate da ste vi kanciidirali u izborima sa motom da

I"*r-" r""'#o"r.sine. da cuuamo-iavne povriine' parkove' pa si tu ostavio ime i opsti interes

.u i.ori"o. p*fu, i.a oko 35. kvadrala a prcdlogje da se izmesti imanje kod Tehnidke kontrole

u f",li futlnou* i interes opitine ie mnogo ve6i, a kada se predodi vlasnidki list' nemate niSta sa

ti. d"to. posto." aotiia u ledovnom poiupku znam zaSto ste ptotivdasepark uni5ti' dak ikada

sam izaiao. rekli su ,ni da je unisten Park, vi stc jednostavno protiv svakog procesa koji ova vlast

postigne.

Brahim Osmani - Prvije rekao da smo mi izgradili park i dao sam mu ime' tj Privatno vlasnistvo

.., 
"it"aifi 

kao park, iak smo mu dali i ime' ali poglcdajte zgrade' konstmkcije' pa pridajte o

zelenilu. sto se tide drveaa, mislim da je rasprava zavrSena'

Arian Imeri - Celo podruije parka nije privatno, potrebno nam je viie informaciia jer tamo nije

sva imovina privatna, vea je samo deo

Flamur lstrefi - Inaie nismo proiiv parka' priiamo o sporednom delu kojije bio deo parka' on

,,:1nr"r""'d" O"t':" aozvolu poito direktor ka2e da moZe dobiti dozvolu ali njemu ne odgovara

da gradi samo u jedan ari i moze se zameniti za 20 ari tamo gd eon Zeli' hvala'

Amir Rexhepi - Mi nismo protiv zelenih po! riina' cak smo predlozili povedanje budzeta za zelene

p"".ii"., .ii"a**^vno ;azimo da dir;ktor clode I delaljno predsravi sta treba da se razmeni i

kako se to reiava.

Shqipe Jashari - Postovane kolege, izraz koj i m i smeta jeste kada kaze katolik !i Nije bitno da li

i" tliJ* lri ."*,t,"an, toie drugadiia forma, ti Sradi park na privatnom posedu kao npr u mom

'ir"";, i 
". 

a"a" , .lrpstinu i polusa nas staviti pred svrScni 6in ovdje i re6i da hode park' ili ne6e

park.
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Arian Imeri - Shqipja je Lr pravu, nisam hteo da uvredim sto je Amir rekao' video sam ih na

geoportalu i park je u izgradnji i to je nesto Sto se tu pojavljuje'

Predsealavajudi so xhavit Zariqi Naglasio je da moram da iznosim svoje nadelno misljenje i

takode sa."za,aStitu parkova. alijedno pitanie mora bitijasno prvo akoje park' opstina moze da

," ,rL"r"i 
" "pSt". 

int"r..u' pu ondu to poslaje |azmena- ovdeje obmuto' ovd€ privatnik trazi da

seizvrsizamena,madaseslazemkakoveiinaglasa'nijepark,rekaosamiuoPF,akojeuredu,
ur" ," ari"-a.r""i" . 

"bzirom 
da ga niita ne sp-utava neka se daje dozvola, ako pogledamo velike

;.;d*;;;;;, centru se gradi-a parkovi su u predgradima' medutim predlogie stigao stavio

!u. g, n^ gfu*nj" ; ova taika nije proila postoje l2 glasova 7a' 14 uzdrZanih'

Predsedavajuti SO xhavit Zrriqi - Pro'itati taiku 13' i nakon vremena za raspravu usvojiti sa 28'

glasova za, 0. protiv, 0. uzdrZanih.

Predsedavaj u6i so xhavit Zariqi - Prod itao .ie i I 4 ta'ku i nij e bilo zainteresovanih za rasprav u i

onaje proila sa 28. glasova za, 0. proiiv i 0- uzdrianih'

predsedavaju6i so xhavit zariqi - Prepustio je ret direktoru Arber Bytyqiju,.kojije predstavio

i".pl"" "*""at"- 
na oPR i naglasio da su detalji u predlogu' ministarstvo je trazilo da se ove

ir.J* u.ua" u oro* obliku i usvojeno sa 28 glasova za' O protiv' 0 uzdrZani'

Arber Bytyqi - On je takode predstavio pre'llog za Trg "Adem Demagi" i kako stoii u predlogu'

stavljen.je na glasanje i usvojen sa 2S glasova za

Predsedrvaju6i so xhavit zariqi - Proditao je zahtjev gradana' peticiju.za otvaranje puta kojije u

,i"*-"*a"ni" i polrebni su koraci ektpropriioiijc pa je direktor 
^du2an^ 

na narednoi sednici

;fi:;u;;;i-,.,,i;; i;1" r,eoa et"p'op'i'ari iio rucka u''oiena 
'a 

z8 za 0 protiv i0 u/drzanih

Predsedavajudi SO Xhavit zariqi - Izlo2io.je i ta'ku imovine za prenos imovine Fahrike vode'

"a""t"" "fri"t " 
Fabrike vodc. odnosno u okviru nadle2nosti ove nadleZnosti su na firmi kojaje

;gif*t*ij;' koja treba da bude uzeta u obzir da se ovdje prenosi samo objekat' dok imovina

ostaje takva kakva jeste.

Mimoza Pajaziti - Pitaite direklola da li ima dogovora kada da podnete sa pija6om vodom' ima li

dogovora?

Ova tadka, nakon Sto je slavljena na glasanje, usvojenaje sa 27' glasova za' 0 protiv i 0 uzdrZanih'

Predscdavaiu6i SO xhavit Zariqi - Na pilanja i zahteve' da li neko ima nesto:

Hatixhe Bungu - Nakon 5lo ic pozdravila sve prisutne' istakla je. da imam pitanje za direktora

Tdravstva. radnicima KARITAS-a danas isliiu ugovori. sta 6e biti sa njima.ikada 6e im biti

o"["*ir*- koii su do danas uradili , jedva da posloji dan da nas ti radnici ne pitaju o ovom

pitanju i da nam danas morate dali odCovor o ovom pitanju'

Amir Re\hepi - ld di-clloro Arbera Bv'\qijarr lckujea'faltiranjeuli'icauJezercu promijenjen

i"'i'o."u"lj". i..,,j*len je i put. i ekonon'"ki operater ostetro brdo i trazim da nas obavestite?' da

ii"t ono.,ti op".ur", ima saglasnost da dozvolitu aktivnost hvala?
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Arber Bytyqi - Ovo su dozvole koje smo dobili od ministarstva, mi nismo izdali te dozvole jer

nemamo pravo.

Brahim Osmani - Hteli smo da komuniciramo sa Hatidzom, kadaje isplata za radnike KARITAS-

a i kada ie biti potpisan ugovor. ne radi se samo o kolektivnom ugovoru, posto revizorski izvestaj

2024. godine ka:e daje preko 2 miliona evra ugovora potpisanoje bez pokri6a.

Predsedavajuti SO Xhavit Zariqi - Pitam se ima li joi nesto da dodate, posto nema, idemo u

razlidite.

Amir Rexhepi - Nakon ito imam Arbera ovde- zanima me staje interes opstine ovde, festival se

odrza\,a. osim ito daje priliku gr adu, ko ji.ie irlteres opltine. posto oni daju male kuce sa placanjem

i ovde ne vidim nikakav interes opstine pa vas molim da pojasnite sta smo mi konkretno imali' kao

interes ovde posto mi samo tamo kao opstina to cistimo svaki dan i sve ostalo.

Pr€dsedavaju6i SO Xhavit Zariqi - Naglasio je da treba imati oa umu da smo u tadci Razno a ne u

pitanjima i zallte\ ima, a posto renlamo drugih Tainteresovanih za ovu tadku, proglasio je ovu

sednicu zatvorenom.

Leutrim Nlahmuti
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